
Zápisnica  

zo stretnutia triednych dôverníkov RZ 

pri Spojenej škole, Oslobodenia č.165, Belá 

 

 

Dátum a čas: utorok, 18. 04. 2023, 17:00 

Miesto konania: priestor školy 

Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny –> z celkového počtu 12 boli prítomní 9ti 

členovia RZ 

Program stretnutia: 

1. Otvorenie a oboznámenie účastníkov s programom RZ 
2. Výchovno-vzdelávacie výsledky za 1.polrok šk.r. 2022/2023 
3. Priebežné hospodárenie v šk. r. 2022/2023 - správa revíznej komisie 
4. Informácie o školských akciách a podujatiach 
5. Informácie – MDD a Deň matiek 
6. Darovanie 2% z dane 
7. Požiadavka na schválenie materiálno-technického vybavenia 
8. Diskusia 
9. Záver 

 

K bodu 1 

Zasadnutie Rodičovského združenia školy otvoril riaditeľ školy, Mgr. Peter Boháč. Všetkých 

prítomných členov privítal a oboznámil ich s aktuálnym programom zasadnutia.  

 

K bodu 2 

Zástupkyňa riaditeľa školy, Mgr. Silvia Mariašová, informovala účastníkov o výchovno-
vzdelávacích výsledkoch za prvý polrok. Prítomní boli oboznámení o prospechu žiakov i o ich 
správaní za dané obdobie. Vyjadrila obavu z rastúceho počtu neospravedlnených hodín 
u niektorých žiakov. Neospravedlnené hodiny predstavujú pre žiakov riziko nedostatočného 
získania vedomostí a vedú k nesprávnemu návyku školskej absencie, čo môže viesť i do 
budúcna k ťažkostiam v oblasti výchovy a vzdelávania. Obzvlášť závažný je prípad žiačky 7. 
ročníka. Z dôvodu častej absencie a z toho vyplývajúceho nedostatku známok danej žiačke 
hrozí, že bude musieť absolvovať komisionálnu skúšku až zo 7. predmetov. Škola je 
momentálne v procese riešenia problematiky v rámci výchovno-vzdelávacieho procesu ako aj 
v procese intenzívnej spolupráce s rodičmi spomínanej žiačky. 



Žiaci dosiahli výborné výsledky v súťažiach v rámci výtvarnej výchovy, anglického jazyka či 
Pytagoriády. Zástupkyňa tiež spomenula blížiacu sa udalosť – žiaci 8.ročníka budú testovaní 
zo svojich doteraz získaných vedomostí. Očakávaný cieľ je dosiahnuť výsledky, ktoré by sa 
približovali k celoslovenskému priemeru. 

 

K bodu 3 

Riaditeľ školy a zástupkyňa riaditeľa školy zhrnuli prítomným členom priebežné hospodárenie 

v školskom roku 2022/2023. Bolo vyjadrené poďakovanie rodičom a priateľom školy za 

schválenie kúpy vianočného stromčeka v hodnote 830€. Finančné prostriedky boli použité na 

účel rozvoja školy i na rôzne spoločenské podujatia (napr. Mikuláš 995€, Karneval a i.) Taktiež 

boli z daných prostriedkov zakúpené drobné dary, ktorými boli žiaci odmenení za úspešné 

umiestnenia na súťažiach. Príjmy a výdavky sú v priebehu školského roka zverejňované na 

webovej stránke školy. 

 

K bodu 4 

Zástupkyňa oboznámila rodičov s niektorými školskými podujatiami a akciami organizovanými 

školou. Od septembra 2022 sa napr. konali nižšie uvedené podujatia: 

- Návšteva Mikuláša 

- Vianočné trhy 

- „Koľko lásky sa zmestí do krabice od topánok“ 

- Plavecký kurz 

- Koncerty 

- Vzdelávacie programy so záchranárskym tímom 

- Akcie organizované ŠKD -> canisterapia, pálenie Moreny, noc strávená v škole, 

návšteva hrnčiarky a mnohé ďalšie 

 

 Informácie o zápise žiakov do 1. ročníka ZŠ  

                                           

Zápisu sa zúčastnilo 46 detí, 4 deťom bol odporučený odklad. V školskom roku 2023/2024 je 

naplánované otvoriť 2 triedy. Jedno dieťa do 1.ročníka prijaté nebolo a to z dôvodu 

zdravotného stavu žiaka. Ide o autistické dieťa, ktoré by vyžadovalo prítomnosť asistenta na 

vyučovacom procese. Mamičke boli vysvetlené dôvody zamietnutia prijatia -> končiaci project 

v rámci zabezpečenia asistentov na vyučovaní pre žiakov, ktorých diagnóza si ich pomoc počas 

výuky vyžaduje. 

Rodičom tohto žiaka boli poskytnuté všetky dostupné informácie a podpora. K dispozícii sú 

školy, kde sa žiakom podobného typu intenzívne venujú školskí psychológovia, sociálni 

pracovníci i špeciálni pedagógovia. Zásupkyňa navrhla rodičom, aby sa na dané školy obrátili 

a požiadali o prijatie. 

                                                 

 

K bodu 5 



Deň matiek 

Spojená škola v Belej, respektíve p. učiteľky, učitelia a žiaci organizujú slávnostné podujatie – 

14.mája – určené pre všetky mamy a staré mamy. Pán riaditeľ i v rámci stretnutia dôverníkov 

pozval prítomné mamičky, aby blížiaci sa sviatok venovaný práve im oslávili v nedeľu 

popoludní v danom termíne sledovaním programu, ktorý si pre nich žiaci pripravili. 

Medzinárodný deň detí 

Ďalším podujatím, na ktoré sa škola pripravuje, je MDD, uviedla zástupkyňa. Suma vyhradená 

na túto príležitosť je 1500€ s DPH. Cieľom je pripraviť pre deti program a aktivity, ktoré im 

spríjemnia ich výnimočný deň. Z danej čiastky bude uhradené nasledovné: animátori, 

maskoty, stroj na cukrovú vatu, občerstvenie a iné. P. učiteľka Bielková zabezpečí nafukovací 

hrad pre najmenších žiakov.  

 

K bodu 6 

V rámci získania finančných prostriedkov pre chod a rozvoj Spojenej školy Belá požiadal 

p.riaditeľ prítomných, samozrejme i ostatných rodičov prostredníctvom ZRŠ, aby pouvažovali 

nad možnosťou darovania 2 % z daní. Podiel zo zaplatenej dane je možné poukázať vybranej 

organizácii na predpísanom tlačive, ktoré je k dispozícii v prípade záujmu. Financie získané 

touto formou pomôžu škole i žiakom v mnohých smeroch. Za zváženie darovania podielu 

z dane sa riaditeľ vopred poďakoval.  

 

K bodu 7 

Požiadavka na schválenie materiálno-technického vybavenia 

V plánovanom rozpočte je zahrnutý nákup športových pomôcok a obnova priestorov školy 

určená na vykonávanie športových aktivít, ktoré v škole momentálne absentujú. Do budúcna 

má škola v pláne preorganizovať dopravné ihrisko tak, aby sa v rámci tohto priestoru mohli 

vykonávať pohybové aktivity, napr. ide o zakúpenie basketbalových košov, špeciálneho stola 

TEQBALL – ide o stôl s multifunkčným využitím. Jeho cena sa pohybuje v rozmedzí od 2500 – 

2600 €. Vedľa bytového domu pri budove školy sa nachádza obecný pozemok, na ktorom by 

bolo možné postaviť detské ihrisko pre žiakov navštevujúcich ŠKD. Škola v úzkej spolupráci 

s obecným zastupiteľstvom plánuje vymedziť finančnú čiastku od 15 000 – 20 000 € na 

pokrytie práve spomínaných nákladov.  

 

 

K bodu 7 

V diskusii rodičia ešte nadviazali na tému vylepšenia vonkajších priestorov školy i materskej 

školy. P.riaditeľ vyjadril nutnosť realizácie finálnej časti v rámci obnovy materskej školy – 

konkrétne, vybudovanie detského ihriska. Žiaci predprimárneho vzdelávania nemajú možnosť 

tráviť čas a vykonávať pohybové aktivity na adekvátne upravenom ihrisku. Pri budove je 



dostatočné miesto práve na tento účel. Časť areálu bude určená na vytvorenie parkovacích 

miest. 

 

K bodu 8 

Riaditeľ i zástupkyňa školy sa prítomným poďakovali za účasť a spoluprácu. 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Daniela Chabadová 

Dňa: 18. 04. 2023 

 

 

 


